
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 75. posiedzeniu Senatu
w dniu 28 kwietnia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do dyrektora Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej – Pañstwowego
Instytutu Badawczego Mieczys³awa Ostojskiego

Szanowny Panie Dyrektorze!
Po powodzi, która dotknê³a nasz kraj w 1997 r., powsta³y ró¿nego rodzaju lokalne systemy ostrze¿eñ

o ewentualnych zagro¿eniach. Systemy te funkcjonuj¹ do dziœ, s¹ na bie¿¹co rozbudowywane i moder-
nizowane. Zwracam siê do Pana z proœb¹ o przekazanie informacji, jak oceniane s¹ tego typu systemy,
czy spe³niaj¹ swoj¹ funkcjê, z jakimi kosztami wi¹¿e siê ich budowa i utrzymanie.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




